
BR. 0002.39.2013 
Protokół  Nr XXXIX/13 

z 39 sesji Rady Miejskiej w Sobótce w dniu 29 listopada 2013r. 
 
               Na podstawie art. 20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2013 r. poz. 594 
z późn. zm.) 39 sesję Rady Miejskiej w Sobótce otworzył Przewodniczący Rady Witold 
Nazimek. 
W sesji na 15 radnych uczestniczyło 15-u.  
Ponadto w sesji uczestniczyli: 
- Burmistrz – Stanisław Dobrowolski, 
- Z-ca Burmistrza – Krzysztof Szczeponik,  
- Skarbnik Miasta i Gminy – Eugenia Pawłowska, 
- Sekretarz Miasta i Gminy – Violetta Gaworczyk, 
- kierownicy referatów UMiG, 
- dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy, 
- przedstawiciele samorządów miejskich i wiejskich oraz zaproszeni goście. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek powitał wszystkich zebranych na 39 sesji 
Rady Miejskiej w Sobótce. Następnie poprosił radnych o wykreślenie z porządku obrad sesji 
punktu 10 i 11. Zaznaczył, że na posiedzeniach komisji była bardzo burzliwa dyskusja jeżeli 
chodzi o opłatę targową i chciałby, aby rada jeszcze raz pochyliła się nad tym tematem. 
 
Rada jednogłośnie (15 głosów „za”) wyraziła zgody na wycofanie pkt. 10 i 11 z porządku 
obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek przedstawił porządek obrad, który po 
wprowadzonych zmianach przedstawiał się następująco: 
 
1. Interpelacje i zapytania. 
2. Zatwierdzenie protokołu z sesji z dnia 30 października 2013r. 
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza MiG Sobótka w okresie od 14 października do 

15 listopada 2013r. 
4. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2020. 
5. Uchwała w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na 2013 rok. 
6. Uchwała w sprawie upoważnienia Dyrektora OPS w Sobótce do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego 
dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. Prawo 
energetyczne. 

7. Uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia  
24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014r. 

8. Uchwała w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 
2014-2018 oraz trybu zaspokajania potrzeb mieszkaniowych członków wspólnoty 
samorządowej gminy Sobótka. 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie siedmiu garaży wybudowanych ze 
środków własnych, położonych w Sobótce między ul. Św. Anny, a ul. Rynek wraz ze 
sprzedażą gruntów. 

10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczana 
dotacji oraz trybu i zakresu  kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez 
niepubliczne szkoły podstawowe i niepubliczne oddziały przedszkolne przy 
niepublicznych szkołach podstawowych na terenie gminy Sobótka. 

11. Wolne wnioski i komunikaty.                                                                       



 

Ad. 1 

Pan Wiesław Drozdowski Dyrektor ŚOKSiR wręczył na ręce Burmistrza nagrodę 
Polskiego Stowarzyszenia Biegów za zajęcie przez Półmaraton Ślężański 3 miejsca w 
Rankingu Półmaraton wg. liczby uczestników w 2013r. 

Burmistrz Stanisław Dobrowolski złożył Dyrektorowi podziękowania za jego osobisty 
wkład włożony w organizację tej imprezy sportowej. Dodał, że teraz, gdy będzie nowe 
spojrzenie na bieg, życzy nowym organizatorom, aby również osiągali takie sukcesy 

Radny Marek Knach powiedział, że energetyka kopie kabel ze słupa koło Garncarska, przez 
pola do stacji na Świdnickiej i ciężki sprzęt przejeżdża przez mostek. Zaznaczył, że mostek 
nie ma takiego udźwigu i boi się, że zostanie zerwany. Poinformował, że z różnych stron 
miasto jest różnie oznakowane np. raz pojawia się informacja o ograniczeniu prędkości do  
40 km/h przy nazwie miejscowości, a raz nie. Zaznaczył, że jeżeli ograniczenie prędkości 
wisi na nazwie miejscowości to wiadomo, że obowiązuje w całej miejscowości. Dodał, że 
podobnie jest z informacją, że miasto jest monitorowane (tablica jest od strony Garncarska, a 
od strony Wrocławia i innych już nie). Poprosił o ujednolicenie tego. 

Radny Stanisław Krasoń poruszył temat dowozu dzieci. Powiedział, że rodzice zgłaszają mu 
różnego rodzaju zastrzeżenia typu, że autobusy są brudne, że są nieogrzewane i często się 
psują. Poprosił o sprawdzenie, czy rzeczywiście tak jest, ponieważ nie ma wiedzy w tym 
temacie. Zapytał, czy możliwe jest zerwanie podpisanej umowy? Dodał, że w przetargu 
najważniejszym czynnikiem była cena, ale są inne czynniki świadczące o jakości 
świadczonych usług. Poprosił o odpowiedź w tej sprawie na piśmie. 

Pan Stanisław Dziedziński Sołtys Miejscowości Wojnarowice powiedział, że chciałby 
znowu powrócić do sprawy drogi. Dodał, że była łatana, nasypano trochę grysu i na tym 
koniec. Zapytał ile gmina za to zapłaciła? Powiedział, że prosił, aby skontaktować się z nim w 
tej sprawie, ponieważ zależało mu, aby zebrano 10 cm i wówczas przez kolejnych 10 lat 
byłby spokój. Dodał, że podstawiłby swój traktor i chętnie by pomógł. Poprosił, aby przy 
ustalaniu budżetu wziąć wreszcie tą drogę pod uwagę. Przypomniał, że złożyli wniosek o 
przyznanie działki pod budowę świetlicy i chciałby, aby w tej kadencji załatwiono chociaż 
sprawę tej działki.  

Burmistrz Stanisław Dobrowolski powiedział, że doczekamy się zarówno dróg jak i działki. 
Dodał, że robimy wszystko, aby w roku 2014 więcej działo się na północnej stronie gminy. 
Powiedział, że myśleli również o ul. Długiej w Michałowicach, ale wyszła tam sprawa 
kanalizacji. Poinformował, że w przyszłym roku badana będzie szczelność kanalizacji po 
Paoli i wówczas tamta część gminy szybko doczeka się kanalizacji.  

Pan Artur Marchlewski Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 1 przypomniał o 
konieczności ustawienia chociaż jednej wiaty na ul. Świdnickiej  koło starego CPN oraz  
2 ławek (koło Pana Niemczyka i na ul. Chopina), aby osoby starsze wracające od lekarza lub 
z zakupów mogły odpocząć. Powiedział, że na przejściach dla pieszych na ul. Wrocławskiej 
(na skrzyżowaniu) na odcinku 15 metrów praktycznie nie ma chodnika. Zaznaczył, że idzie 
zima, będzie ślisko i jeszcze łatwiej będzie można złamać nogę, a za tym idą roszczenia.  

Pan Leszek Marczyński Przewodniczący Zarządu Osiedlowego Nr 2 poinformował, że na  
ul. Wierzbowej od 2 miesięcy leży przewrócony znak „pierwszeństwa przejazdu”. Dodał, że 
trzeba raz, a dobrze postawić ten znak, bo cały czas się przewraca. Powiedział, że po sesji 
chciałby spotkać się z Burmistrzem, aby porozmawiać na temat drogi na Osiedlu Leśnym.  

Pan Stanisław Artymowicz Sołtys Miejscowości Mirosławice podziękował Burmistrzowi, 
Radzie oraz urzędnikom za wykonanie oświetlenia na ul. Południowej. Dodał, że wczoraj po 
raz pierwszy kontrolnie zapaliło się światło.  

 



Ad. 2 

Uwag do protokołu z sesji nie wniesiono i Rada w głosowaniu jednomyślnym (15 głosów 
„za”) zatwierdziła protokół z sesji z dnia 30 października 2013 r.  
 

Ad. 3 
Brak uwag 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2013-2020 
wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XXXIX/399/13 w załączeniu. 
 

Ad. 5 
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sobótka na rok 2013 wraz z 
uzasadnieniem przedstawiła Pani Eugenia Pawłowska Skarbnik MiG. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0, 
 

Uchwała Nr XXXIX/400/13 w załączeniu. 
 

Ad. 6 
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora OPS w Sobótce do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej dotyczących zryczałtowanego 
dodatku energetycznego, o którym mowa w ustawie z dnia 10 kwietnia 1997r. Prawo 
energetyczne przedstawiła Pan Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG. 
 

Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XXXIX/401/13 w załączeniu. 
 

Ad. 7 
Projekt uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Sobótka z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2014r. wraz z uzasadnieniem 
przedstawiła Pani Monika Marciszyn. 
Radny Stanisław Krasoń poprosił o informację, jaką kwotę zabezpieczono na ten cel w 
budżecie na 2014r. 
Pani Monika Marciszyn odpowiedziała, że w budżecie zabezpieczono na ten cel kwotę  
180 tys.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XXXIX/402/13 w załączeniu. 
 
Ad. 8 
Projekt uchwały w sprawie programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w 
latach 2014-2018 oraz trybu zaspokajania potrzeb mieszkaniowych członków wspólnoty 
samorządowej gminy Sobótka przedstawiła Pani Aleksandra Bąkowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  



 

Uchwała Nr XXXIX/403/13 w załączeniu. 
 
Ad. 9 
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie siedmiu garaży wybudowanych ze 
środków własnych, położonych w Sobótce między ul. Św. Anny, a ul. Rynek wraz ze 
sprzedażą gruntów przedstawiła Pani Iwona Traczyk-Nalepa. 
Radny Edward Żaba przypomniał, że na komisji była mowa, aby warunkiem sprzedaży tych 
garaży było wprowadzenie pewnej estetyki ze względu na to, ze jest to ścisłe centrum. 
Pani Iwona Traczyk-Nalepa odpowiedziała, że przy sprzedaży można coś takiego określić.  
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 15 , „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0,  
 

Uchwała Nr XXXIX/404/13 w załączeniu. 
 
Ad. 10 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczana 
dotacji oraz trybu i zakresu  kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji przez niepubliczne 
szkoły podstawowe i niepubliczne oddziały przedszkolne przy niepublicznych szkołach 
podstawowych na terenie gminy Sobótka przedstawiła Pani Helena Polanowska. 
 
Uwag do projektu nie zgłoszono i w wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. 
Głosów „za” 8 , „przeciw” 2, „wstrzymało się” 5,  
 

Uchwała Nr XXXIX/405/13 w załączeniu. 
 
 
Ad. 11 
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek poprosił o pozostanie po sesji Pań 
Radnych. Poinformował, że dzieci z klasy Vc SP Nr 1 w Sobótce biorą udział w konkursie 
organizowanym przez Tesco. Zaznaczył, że nagrodą jest pracownia multimedialna lub 
wyposażenie szkolnej sali kinowej. Zaapelował o oddawanie głosu na tą klasę. Zaznaczył, że 
glosować można codziennie. Na zakończenie rozdał zebranym ulotki w tej sprawie. 
Pani Violetta Gaworczyk Sekretarz MiG zaprosiła do akcji wspólnego ubierania choinki na 
Sobótczańskim Rynku w dniu 6 grudnia od godz. 10:00. Dodała, że zapraszamy wszystkich z 
bombką lub inną ozdobą, które zostaną podpisane i zawisną na naszym drzewku. Zaznaczyła, 
że będzie również ciepła herbata, ciasto i pieczone ziemniaki.  
Radny Mirosław Lech powiedział, że tak jak co roku organizowana jest wigilia dla ludzi 
samotnych z całej gminy. Zaapelował do radnych, sołtysów i wszystkich ludzi dobrej woli o 
wsparcie finansowej tej akcji. Dodał, że dowolne wpłaty można dokonywać w Biurze Rady.   
Radny Tomasz Sadkiewicz złożył wniosek o skierowanie do Starostwa Powiatowego  
wniosku o zbadanie możliwości prawnej zamontowania sygnalizacji świetlnej na przejściu dla 
pieszych na ul. Świdnickiej przy aptece. Dodał, że jest to bardzo niebezpieczne miejsce jeżeli 
chodzi o codzienne przemieszczanie się dzieci ze szkoły i do szkoły. 
Pan Rafał Kotwica Sołtys Miejscowości Księginice Małe powiedział, że firma energetyczna 
od jakiegoś czasu usuwa zadrzewienia nad liniami. Zapytał, czy będą sprzątać po sobie czy 
znowu nie, bo mieszkańcy mają o to pretensje.  
Pani Ewa Jankowiak Sołtys Miejscowości Sulistrowice poprosiła o remont wiaty 
przystankowej w Sulistrowicach. 
Radny Edward Żaba poruszając sprawy spółki wodnej powiedział, że tam gdzie pracują 
koparki i wycinają zadrzewienia mieszkańcy tłumnie idą z piłami na rowy i robią coś na 
konto spółki wodnej. Poprosił sołtysów o uczulenie mieszkańców, aby tego nie robili, 
ponieważ kary za nielegalne wycięcie drzewa są tak wysokie, że mieszkańcy nawet nie zdają 
sobie z tego sprawy. Dodał, że to się może źle skończyć. Zaznaczył, że jako spółka wodna nie 



pozwolą sobie na to, aby na ich konto ktoś niszczył przyrodę. Dodał, że jeżeli ktoś nie ma 
czym palić, niech zgłosi się do spółki, która odda mu pewien zakres robót i wówczas będzie 
mógł wyciąć sobie wskazane drzewa i je legalnie zabrać.  
Przewodniczący Rady Miejskiej Witold Nazimek dodał, że spółka na każde drzewo, które 
wycina  posiada zezwolenie. Zaznaczył, że nie na wszystkie drzewa rosnące przy rowach 
otrzymują zezwolenie.  
Radny Tomasz Sadkiewicz poprosił, aby referat zajmujący się oświetleniem dokonał 
przeglądu lamp, ponieważ nie świeca się już 3 lampy na Al. Św. Anny, 2 na ul. Świdnickiej i 
na ul Wrocławskiej również. 
Pan Antonii Longier Sołtys Miejscowości Strzegomiany odnosząc się do sprawy wycinania 
drzew powiedział, że to nie do końca tak jest, ponieważ drzewa spadają na działkę  przez co 
nie można kosić i pojawia się problem, bo niszczą uprawy. 
Radny Marek Knach przypomniał, że na ostatniej sesji obiecano mu, że otrzyma pisemną 
odpowiedź na swoją interpelacje w sprawie remontu w Rynku i do tej pory jej nie otrzymał.  
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował za uczestnictwo  
i zamknął 39 sesję Rady Miejskiej w Sobótce. 
Sesja trwała w godz. 10:00 do 11:00 
 
Protokołowała 
Agata Rekść 


